

# Procedure: Transnational education partnerships (coursework)

## 程序：跨国教育伙伴关系（授课型项目）

### Purpose

#### 目的

To outline the standards that underpin the University's transnational education partnerships.

概述构成大学跨国教育合作关系的标准。

### Procedure

#### 程序

1. Proposals for transnational coursework partnerships are first considered by the relevant ANU College(s). Consideration includes the completion of the Transnational Coursework Education Partnerships checklist.  
跨国课程合作关系的提案首先由相关的澳大利亚国立大学下属学院审议。审议事项包括完成“跨国课程教育合作关系”清单。
2. If endorsed, proposals are submitted for Academic Quality Assurance Committee (AQAC) consideration via the Academic Standards and Quality Office (<mailto:policy.regs@anu.edu.au>). Proposals are submitted on the University's proforma with an additional cover memo outlining strategic alignment and indication of potential financial viability in line with scheduled dates. Acceptance on the agenda of Academic Quality Assurance Committee agenda is predicated upon the endorsement of the Academic Standards and Quality Office, the Legal Office and International Relations Office.  
如果提案获得批准，则可以通过学术标准与质量办公室（<mailto:policy.regs@anu.edu.au>）将提案提交给学术质量保证委员会（AQAC）审议。提案按本校规定的格式提交，提交时附上一份封面备忘录，概述战略一致性并根据预定

日期指出潜在的财务可行性。接受学术质量保证委员会议程的前提是要获得学术标准和质量办公室、法律办公室和国际关系办公室的认可。

3. If endorsed by Academic Quality Assurance Committee by at least a 75 per cent majority, the proposal is submitted for Academic Board Accreditation.

如果获得学术质量保证委员会至少 75% 的赞成票，则该提案将提交给学术委员会认证。

4. Once accredited by Academic Board, a yearly program health check that considers enrolments, student evaluation data, financial viability and quality assurance arrangements will be undertaken by the relevant college(s) and submitted to Academic Quality Assurance Committee for endorsement and Academic Board for approval. Regular program reviews are undertaken in line with the [Academic Programs and Courses Accreditation](#) procedure.

一旦获得学术委员会的认可，相关学院将进行审议注册、学生评估数据、财务可行性和质量保证安排的年度项目检查程序，并提交给学术质量保证委员会和学术委员会寻求认可和批准。定期的项目审查是根据[学术项目和课程认证](#)程序实施的。

Translated on 28 February 2020

Source [https://policies.anu.edu.au/ppl/document/ANUP\\_007807](https://policies.anu.edu.au/ppl/document/ANUP_007807)